
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 6 april 2022

Närvarande:
Olle Hällkvist, Margareta Antonsson, Ingemar Eriksson, Ingegerd Johansson, Gunvor
Johansson och Hans Liljegren.

§1 Ordf. förklarade mötet öppnat

§2 Dagordningen godkändes

§3 Att justera dagen protokoll tillsammans med ordf. valdes
Ingegerd J.

§4 Styrelseprotokoll från den 9 mars upplästes och godkändes. Vidare upplästes 
protokollet från årsmötet vilket också godkändes.
Även ett protokoll från det konstituerande mötet presenterades och 
godkändes.

§5 Den ekonomiska situationen är god enl. Maggan A. I dagsläget har vi
82 457kr på bank. Dessutom har vi fått ett kommunalt bidrag på 12 164 för

andra halvåret 2021.

§6 En skrivelse hade kommit från Hallands Bouleförbund, Ove Johansson
om en kurs för mätdommare förlagd till Jönköping. Olle skulle informera om

detta på tisdag.
Maggan informerade om att hon rapporterat till Svenska Bouleförbundet
att vi bytt ordförande och sekreterare samt fått en ny styrelsemedlem.

Ordf. förvissade sig om Kenneth Johansson var suppleant i Alliansen samt att
Kerstin Persson var köksansvarig i vår förening.

§7 Ordf. ansåg att det var viktigt att en vice ordförande fanns i vår styrelse.
Av den anledningen valdes Hans Liljegren till vice ordf.



§8 Enligt veckonummer bl. a. på hemsidan, skall jourveckor gälla hela året? 
Detta är något vi aldrig tidigare har haft, ej heller har vi blivit informerade 
informerade om denna ändring. Vår representant i Alliansen samt Maggan A.

skulle ta upp det på nästkommande möte i Alliansen.

§9 Representanter från vår förening finns i varje arbetsgrupp, valda på årsmötet. 
Följande grupper finns:

Köksgruppen, fastighetsgruppen, bangruppen, utemiljögruppen, 
inköpsgruppen, it-gruppen och tävlingsgruppen.

§10 Tröjor skulle införskaffas med namn på klubben samt spelarens namn 
påtryckt. Detta till ett pris av 100kr/tröja för medlem.

Ett förslag framkom att ett gruppfoto bör göras där så många som möjligt av
våra medlemmar finns med. Datum bör anges då det skall ske, gärna då vi är på
våra utebanor.

Styrelsen bör påminna festkommittén om att en grillkväll bör vi
anordna, gärna under augusti månad.

§11 Nästa styrelsemöte beslutades till den 4 maj kl. 09.00

Vid protokollet Ordförande

Hans Liljegren Olle Hällkvist

Justeras

Ingegerd Johansson


